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ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 13 Σεπτεμβρίου 2024

Προς: α) Τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη

β) Τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών κ. Κωστή
Χατζηδάκη

Θέμα: «Καθυστερήσεις κατά τη διέλευση από το Τμήμα Διαβατηριακού

Ελέγχου - Τελωνείο Κακαβιάς»

Κύριοι Υπουργοί,

Σε πρόσφατη επίσκεψή μου στην περιοχή της Δερβιτσάνης, διαπιστώθηκε ότι

το συνοριακό φυλάκιο - τελωνείο της Κακαβιάς, αν και κατασκευαστικά

διαθέτει τρεις (3) λωρίδες διέλευσης αυτοκινήτων ανά κατεύθυνση (εξόδου

προς την Αλβανία και εισόδου προς την Ελλάδα), εντούτοις μόνον οι δύο (2)

λωρίδες ανά κατεύθυνση βρίσκονται σε λειτουργία και, ειδικότερα, με την

ένδειξη «ALL PASSPORTS», με αποτέλεσμα την μεγάλη αναμονή και

ταλαιπωρία ειδικά κατά τις περιόδους μεγάλης διασυνοριακής κινητικότητας.

Σε συζήτηση με τους κατοίκους της εθνικής ελληνικής μειονότητας της

περιοχής, αναφέρθηκε ότι το υπάρχον καθεστώς εισόδου - εξόδου δημιουργεί

μεγάλο πρόβλημα στις μετακινήσεις τους προς την Ελλάδα, αναγκάζονται, δε,

να περιμένουν πολλές φορές για ώρες στα σύνορα μαζί με κατόχους

διαβατηρίων τρίτων χωρών, ακόμη και όταν χρειάζεται να μπουν στην Ελλάδα

για επείγοντα θέματα υγείας τους, επισκεπτόμενοι Έλληνες γιατρούς ή το

Νοσοκομείο Ιωαννίνων.

mailto:aretipapaioannou@parliament.gr
                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6747

Ημερομ. Κατάθεσης:

13/9/2024



Αρετή Ι. Παπαϊωάννου
Βουλευτής (Β’Θεσσαλονίκης)

e-�: aretipapaioannou@parliament.gr

� | Βουλής 4 | 1ος όροφος ⏐Γραφείο 101⏐ Αθήνα, 10562

Με δεδομένο ότι ο αριθμός κατοίκων τρίτων χωρών, κυρίως πολιτών της

Δημοκρατίας της Αλβανίας, είναι πολλαπλάσιος του αριθμού των Ελλήνων

που διέρχονται από τον συγκεκριμένο μεθοριακό σταθμό και η αναμονή

μεγάλη λόγω της περιγραφόμενης έλλειψης οργάνωσης.

Με δεδομένο ότι η ελληνική πολιτεία οφείλει να μεριμνά για τη στήριξη της

Ελληνικής Ομογένειας στην δύσκολη καθημερινότητά της, λαμβάνοντας ό,τι

πρόσφορο μέτρο μπορεί να την διευκολύνει.

Με δεδομένο ότι τα περισσότερα μέλη της ελληνικής μειονότητας της Αλβανίας

διαθέτουν και ελληνικό διαβατήριο ως ομογενείς, δηλαδή διαβατήριο

Ευρωπαϊκής Ένωσης.

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί:

1. Γιατί η τρίτη άδεια λωρίδα δεν λειτουργεί σαν λωρίδα εισόδου κατόχων

διαβατηρίων Ε.Ε. ώστε να διευκολύνονται πρωτίστως οι ομογενείς της

Αλβανίας αλλά και οι υπόλοιποι Έλληνες και οι Ευρωπαίοι πολίτες;

2. Αν θεωρηθεί ότι υπάρχει αδυναμία στελέχωσης, γιατί δεν τοποθετείται

πινακίδα με την ένδειξη «Μόνον κάτοικοι Ε.Ε. - ONLY EU CITIZENS» στην

τρίτη ανενεργή λωρίδα στην οποία θα μεταβαίνει υπάλληλος μόνον όταν θα

εμφανίζεται εισερχόμενος/εξερχόμενος πολίτης Ε.Ε;

Η ερωτώσα Βουλευτής

Αρετή Ι. Παπαϊωάννου
Βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης
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